

## Eu-Pro & Single Sensor Snap-In

### Fitment Instructions / Einbauanleitung



3. Use the valve puller to pull the valve stem through the hole until it snaps into place, ensuring that the valve angle is perpendicular to the hole.
3. *Verwenden Sie einen Ventileinzieher, um den Ventilstamm "senkrecht" durch das Felgenloch zu ziehen, sodass der Ventilboden im Felgenloch einschnappt. Vergewissern Sie sich, dass er gut sitzt.*



1. Apply tyre soap/valve lubricant to the area of the valve stem that will be making contact with the wheel's valve hole.

1. *Tragen Sie eine dünne Schicht Montagepaste auf den Ventilstammauf.*



Please Note: Failure to pull the valve through at the correct angle can result in damage to the valve or prevent the rubber from creating an air-tight seal.

*Achtung: Ein falscher Winkel während der Montage kann zu Beschädigung des Ventils und zu Undichtheit führen.*



2. Place the valve stem through the wheel's valve hole, ensuring that the rubber makes good contact with the valve hole all around.

2. *Führen Sie den Ventilstamm durch das Ventilloch der Felge und versichern Sie sich, dass er korrekt sitzt.*



4. Attach the valve stem to the sensor using the nut. Place the installation pin provided through the base of the valve stem, to keep the valve stem in place. The nut must be tightened to 1.4Nm.

4. *Verbinden Sie Sensor und Ventilstamm mit der Mutter. Führen Sie den Installationsstift durch die Basis des Ventilstamms, um diesen in Position zu halten. Die Mutter muss bis 1.4 Nm angezogen werden mit einem T15 Torxschlüssel.*

